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Ikt.sz.: KI/38216-4/2020/XV.

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testületének

VÁROSÜZEMELTETÉSI BIZOTTSÁGA

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Budapest, VII. Kerület Erzsébetvárosi Polgármesteri Hivatal Ülésterem
Budapest, VII. kerület Erzsébet körút 6. I. emelet
Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-
testületének Városüzemeltetési Bizottsága 2020. július 21. napján 14.00 órakor
tartott rendes nyilvános üléséről

Jelen vannak: Sáli Annamária bizottsági elnök
Benedek Zsolt bizottsági tag
Borka-Szász Tamás bizottsági tag
Nagy Andrea bizottsági tag
Juhász László bizottsági tag
Soós Andrea bizottsági tag
Szegedi Gábor bizottsági tag

Állandó meghívottak:
Tóth László aljegyző
Csüllög Szilvia Márta irodavezető

Vendégek:
Győrvári Attila mb. irodavezető-helyettes
Muhari László alpolgármesteri személyi asszisztens
Sedlák Tibor Erzsébetváros Rendészeti Igazgatósága igazgató

Jegyzőkönyvvezető: Nagyné Szánti Gabriella

Sáli Annamária bizottsági elnök
Üdvözlök mindenkit a Városüzemeltetési Bizottság mai ülésén. Úgy látom, hogy mindannyian jelen
vannak a bizottság tagjai, ezért a bizottság határozatképes. Az ülés megkezdéséig lett volna
lehetőség módosító indítvány benyújtására, de ez nem érkezett. Ezért javaslom, hogy elsőként
szavazzunk a napirendi pontok elfogadásáról. Kérdezném, hogy ezzel kapcsolatban van-e kérdés?
Ha nincs, akkor szavazásra bocsátom.

Megállapítja, hogy a Városüzemeltetési Bizottság a napirendi pontokat 7 igen szavazattal
elfogadta.
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Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottságának 102/2020. (VII.21.) VÜB határozata a napirendi pontok
elfogadásáról
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás)

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Városüzemeltetési Bizottsága úgy dönt, hogy mai ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:

1. Testületi előterjesztések megtárgyalása
Előterjesztő: - -

2. A Hatósági és Ügyfélszolgálati Iroda közterület-használattal kapcsolatos előterjesztései
Előterjesztő: Csüllög Szilvia Márta Hatósági és Ügyfélszolgálati Iroda vezetője

1. SZÁMÚ NAPIRENDI PONT
Testületi előterjesztések megtárgyalása

Sáli Annamária bizottsági elnök
Térjünk is át az első napirendi pontra. Testületi előterjesztések megtárgyalása. Négy darab pontot
kell megtárgyalnunk. Első: Javaslat a 46/2012. (XII.17.) önkormányzati rendelet és a 25/2020.
(VI.25.) önkormányzati rendelet módosításáról. Kérdezném, hogy ezzel kapcsolatban van-e kérdés,
észrevétel?

Szegedi Gábor bizottsági tag
Igen nekem lenne. Számomra ez egy nagyon furcsa, hogy az előterjesztésben azzal érvel
Polgármester úr, hogy a lakóknak az alkotmányos jogaira hivatkozunk, és mégis ennek ellenére azt
mondjuk, hogy van két kitüntetett nap, a péntek és a szombat, amikor ezt csorbítjuk. Nekem ez egy
kicsit visszás és furcsa az egy hónappal ezelőtti álláspontunkhoz képest, úgyhogy én ezt nem tudom
ebben a formában támogatni.

Sáli Annamária bizottsági elnök
Köszönöm. További kérdés? Ha nincs, akkor szavazzunk a tárgyalásra és elfogadásra javaslásról.

Megállapítja, hogy a Városüzemeltetési Bizottság a határozati javaslatot 3 igen, 1 nem és 3
tartózkodással nem fogadta el.

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottságának 103/2020. (VII.21.) VÜB határozata a testületi
előterjesztések megtárgyalásáról
(3 igen, 1 nem, 3 tartózkodás)

3.
Javaslat a 46/2012. (XII.17.) önkormányzati rendelet és a 25/2020. (VI.25.) önkormányzati
rendelet módosításáról

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Városüzemeltetési Bizottsága úgy dönt, hogy az előterjesztést a Képviselő-testületnek nem
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javasolja tárgyalásra és elfogadásra.

Sáli Annamária bizottsági elnök
Ötös pont. Döntés a „Belső-Erzsébetváros átfogó forgalomcsillapítása” pilot projektről.
Kérdezném, hogy ezzel kapcsolatban van-e kérdés? Ha nincs, akkor szavazzunk róla.

Megállapítja, hogy a Városüzemeltetési Bizottság a határozati javaslatot 6 igen és 1
tartózkodással elfogadta.

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottságának 104/2020. (VII.21.) VÜB határozata a testületi
előterjesztések megtárgyalásáról
(6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás)

5.
Döntés a „Belső-Erzsébetváros átfogó forgalomcsillapítása” pilot projektről

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Városüzemeltetési Bizottsága úgy dönt, hogy az előterjesztést a Képviselő-testületnek tárgyalásra
és elfogadásra javasolja.

Sáli Annamária bizottsági elnök
Hatos pont. Javaslat a Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-
testülete Városüzemeltetési Bizottságának tagja visszahívására és az új tag megválasztására.
Nekem, ide annyi hozzáfűznivalóm lenne, hogy Juhász László munkájával 100 %-ig meg vagyok
elégedve. Nem hiányzik az ülésekről és aktívan részt vesz, felkészülten érkezik mindig. Illetve
tudomásomra jutott, hogy nem ő kérte ezt a cserét. Ezért jelezném, hogy én ezt nem fogom
támogatni. Kérdezném, hogy még lenne-e hozzászólás?

Szegedi Gábor bizottsági tag
Igen, köszönöm a szót. Egyszerűen én sem tudom támogatni azért sem, mert személyi cserének
akkor van értelme, hogyha szakmai problémákat találunk, vagy találunk rá jó szakembert, vagy
esetleg személyi konfliktusok vannak. Jelen esetben, én egyiket sem látom fennállónak, és az
előterjesztés sem indokolja meg a cserét sem szakmai, sem személyi szempontból. Egyszerűen nem
tudok másra gondolni, hogy ez egy ilyen politikai bábjáték lenne. Ehhez nem tudok asszisztálni
jelen formájában.

Sáli Annamária bizottsági elnök
Köszönöm.

Juhász László bizottsági tag
Nem kértem én ezt a cserét, nem is szóltak nekem. Egyedül itt tudtam meg az önkormányzaton
belül, hogy engem le akarnak szedni erről a pozícióról. Nyilván köszönöm szépen a kiállást, hogy
nem támogatjátok ezt a személycserét. Én is úgy gondolom, hogy nem így van ennek a módja, meg
a hely, ahogy azért váltunk le valakit, mert, mindegy nem szakmai alapon. Igazából csak ennyi.
Köszönöm.

Sáli Annamária bizottsági elnök
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Köszönöm. Kérdés? Hozzászólás? Ha nincs, akkor szavazásra bocsátom a hatos pontot.
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Megállapítja, hogy a Városüzemeltetési Bizottság a határozati javaslatot 1 igen, 3 nem és 3
tartózkodással nem fogadta el.

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottságának 105/2020. (VII.21.) VÜB határozata a testületi
előterjesztések megtárgyalásáról
(1 igen, 3 nem, 3 tartózkodás)

6.
Javaslat a Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottságának tagja visszahívására és az új tag megválasztására

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Városüzemeltetési Bizottsága úgy dönt, hogy az előterjesztést a Képviselő-testületnek nem
javasolja tárgyalásra és elfogadásra.

Sáli Annamária bizottsági elnök
Nyolcas pont. Döntés a GZR-T-Ö-2016 kódszámú pályázati felhívásra benyújtott, GZR–T-Ö-
2016-0067 azonosító számú projekt keretében kiépített 5 db elektromos töltőállomás
használatának díjfizetőssé tételéről. Kérdezném, hogy ezzel kapcsolatban lenne-e kérdés?

Szegedi Gábor bizottsági tag
Igen, lenne. Azt valaki meg tudja-e esetleg mondani, hogy milyen díjakról beszélünk. Ha jól
emlékszem az előterjesztésben ez nem volt lefektetve.

Tóth László aljegyző
Valóban nem. Elvi döntésnél jár még egyelőre a képviselő-testület. Ennek a töltőállomásnak a
díjfizetőssé tételére van lehetőség. Eddig ilyet nem szedet az önkormányzat, ezért elvi döntésben
határozná meg, és a képviselő-testület, illetve a bizottság elé jönne be később az, hogy milyen
díjtételekkel. Itt önköltséggel kell számolni, hogy az üzemeltetés-fenntartás és ezt követően lehet a
díjakról beszélni. Egyelőre az a szándék, hogy az kiderüljön, hogy fizetős, vagy ingyenes maradjon
a szolgáltatás. Azt tudni kell, hogy a támogatásból létesültek ezek a töltőállomások, és a
támogatási szerződések lehetővé tették, illetve nem tiltja, pontosabban, hogy a
szolgáltatásnyújtásért pénzt kérjünk. Hogyha így dönt a képviselő-testület, akkor ezt készítjük elő.

Sáli Annamária bizottsági elnök
Köszönöm. Benedek képviselő úr.

Benedek Zsolt képviselő
Köszönöm a szót. Rövid leszek csak. Egyrészt kérdezni akartam, hogy, úgy észleltem, hogy a Bajza
utcai töltő az már hetek óta tulajdonképpen nem üzemel. Hogy ott meghibásodás van, vagy
valamilyen más ok miatt lett lekapcsolva a töltő? A másik pedig, hogy a díjszabásnak a
kialakításáról nem olvashattunk, az későbbiekben kerül majd meghatározásra, de javaslom, hogy
azért vegyük figyelembe a piacon lévő mobilitinek, meg az összes ilyen töltőhálózatnak az árait és
próbáljuk meg ahhoz igazítani, mert a fizetőssé tételnél, ott én azt vettem észre, amikor átálltak az
ingyenesről fizetős szolgáltatásra, hogy igen-igen elkoptak a felhasználók. És próbál utánamenni
a mobiliti akár bérletrendszerrel, meg mindenféle ilyen dologgal, hogy visszaszerezze a töltői
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felhasználókat. Illetve itt nyilván a minimális költség, a 40 pár forintos kilovattkénti ár, amit a
hálózatban el lehet érni. Nyilván ennek magasabbnak kell lenni. De például a mobiliti ennek
majdnem duplájára ment föl, ha jól emlékszem. Köszönöm szépen.

Sáli Annamária bizottsági elnök
Köszönöm.

Tóth László aljegyző
Nagyon röviden. A Bajza utcai töltő működéséről, nem működéséről nekem nincsen információm,
de mindenféleképpen utánanézünk, hogyha nem működik, akkor miért nem, és rendbe tenni. A
szolgáltatás nyújtásának a díjazásával kapcsolatosan pedig, ugye, önköltségre mindenféleképpen
szükség van ahhoz, hogy afölött lehessen a szolgáltatást nyújtani. A szolgáltatásnyújtási szerződés
egyébként úgy fogalmaz, hogy a piaci áron nyújtja, nagyjából ez a szóösszetétel. A piaci ár és az
önköltségi között biztos, hogy van egy markáns különbség, hogyha most nézem az e-mobilitis 90-
95 forintot, illetve az önköltség 40-45 forintot, a kettő között lesz majd valahol, hogyha van erre
valóban szándék a képviselő-testületnek. A kettő között lesz.

Sáli Annamária bizottsági elnök
Köszönöm szépen. Van még kérdés ezzel kapcsolatban? Ha nincs, akkor szavazásra bocsátom.

Megállapítja, hogy a Városüzemeltetési Bizottság a határozati javaslatot 5 igen és 2
tartózkodással elfogadta.

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottságának 106/2020. (VII.21.) VÜB határozata a testületi
előterjesztések megtárgyalásáról
(5 igen, 0 nem, 2 tartózkodás)

8.
Döntés a GZR-T-Ö-2016 kódszámú pályázati felhívásra benyújtott, GZR–T-Ö-2016-0067
azonosító számú projekt keretében kiépített 5 db elektromos töltőállomás használatának
díjfizetőssé tételéről

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Városüzemeltetési Bizottsága úgy dönt, hogy az előterjesztést a Képviselő-testületnek tárgyalásra
és elfogadásra javasolja.

2. SZÁMÚ NAPIRENDI PONT
A Hatósági és Ügyfélszolgálati Iroda közterület-használattal kapcsolatos előterjesztései
Előterjesztő: Csüllög Szilvia Márta irodavezető

Sáli Annamária bizottsági elnök
Áttérünk a második napirendi pontra. A Hatósági és Ügyfélszolgálati Iroda közterület-használattal
kapcsolatos előterjesztései. Négy darab határozati javaslat érkezett, ezért van egy ügyrendi
javaslatom, hogy ezeket szavazzuk meg egyben. Elsőként az ügyrendi javaslatról szavazzunk!

Megállapítja, hogy a Városüzemeltetési Bizottság az ügyrendi indítványt 7 igen szavazattal
elfogadta.
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Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottságának 107/2020. (VII.21.) VÜB határozata ügyrendi indítványról
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás)

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottsága elfogadja Sáli Annamária bizottsági elnök ügyrendi indítványát,
mely szerint a „A Hatósági és Ügyfélszolgálati Iroda közterület-használattal kapcsolatos
előterjesztései” című előterjesztéshez tartozó négy határozati javaslatról egyszerre szavazzon a
Bizottság.

Sáli Annamária bizottsági elnök
Akkor szavazásra bocsátom egyben a négy darab határozati javaslatot. Nyugodtan.

Szegedi Gábor bizottsági tag
Az egyes előterjesztéshez, az egyes határozati javaslathoz lenne egy kérdésem, hogy jól emlékszem,
hogy annak a helynek korábban volt terasza?

Csüllög Szilvia irodavezető
Nem volt korábban.

Szegedi Gábor bizottsági tag
Rendben, köszönöm.

Sáli Annamária bizottsági elnök
Ha nincs más kérdés, akkor szavazásra bocsátom.

Megállapítja, hogy a Városüzemeltetési Bizottság a határozati javaslatot 6 igen és 1
tartózkodással elfogadta.

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottságának 108/2020. (VII.21.) VÜB határozata a BORTEMPLOM
Kft. VII. kerület, Wesselényi u. 19. szám alatti épület előtti közterület használata tárgyában
(6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás)

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottsága úgy dönt, hogy a BORTEMPLOM Kft. (székhelye: 1077 Budapest,
Wesselényi u. 19. pinceszint) KI/34186-3/2020/VI. számú kérelmére, részére a Budapest VII.
kerület, Wesselényi u. 19. szám alatti épület előtt 1 m x 7 m, azaz 7 m2 nagyságú közterület
használatához, ott vendéglátó terasz elhelyezéséhez nem járul hozzá, tekintettel arra, hogy a
kérelemben megjelölt méretű vendéglátó terasz szabályos kialakítása – figyelembe véve a járda
méreteit – nem lehetséges, mivel a kérelem szerint a parkolósáv felé eső járdaszélhez igazított
terasz elhelyezése esetén a kötelezően előírt 0,5 m űrszelvény kialakításával, továbbá az 1 m
széles terasz elhelyezése esetén nem maradna meg a szükséges 2 m szélességű szabad járdafelület.

Felelős: Sáli Annamária bizottsági elnök
Határidő: azonnal
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Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottságának 109/2020. (VII.21.) VÜB határozata a Cafe Renomé Kft.
VII. kerület, Király u. 21. szám alatti épület előtti közterület használata tárgyában
(6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás)

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottsága úgy dönt, hogy a Cafe Renomé Kft. (székhely: 1077 Budapest,
Király u. 31. fsz. 1.) KI/36476/2020/VI. számú kérelmére, részére hozzájárul a Budapest VII.
kerület, Király u. 21. szám alatti épület előtt 1,1 m x 2,1 m, azaz 3 m2 nagyságú közterület
használatához 2020. július 21-től 2020. október 31-ig, körülhatárolt vendéglátó terasz elhelyezése
céljából, azzal a kikötéssel, hogy a gyalogos forgalom számára 2 m szélességű szabad
járdafelületet, valamint a kiszélesedő járdaszakasz közút felé (parkolósáv) eső részénél, illetve a
kocsibejáró szélétől 0,5 m szélességű űrszelvényt biztosítani kell, a kocsibejáró területét teljesen
szabadon kell hagyni, továbbá a terasz területén, vagy azzal határosan legalább 0,5 m2 nagyságú
zöldfelület kerül kialakításra.

Felelős: Sáli Annamária bizottsági elnök
Határidő: azonnal

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottságának 110/2020. (VII.21.) VÜB határozata a TheBakeShop Kft.
VII. kerület, Klauzál u. 11. szám alatti épület előtti közterület használata tárgyában
(6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás)

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottsága úgy dönt, hogy a TheBakeShop Kft. (székhely: 1072 Budapest,
Klauzál u. 11.) KI/6661-4/2020/VI. számú kérelmére, részére hozzájárul a Budapest VII. kerület,
Klauzál u. 11. szám alatti épület előtt 9,6 m x 9,5 m, azaz 92 m2 nagyságú közterület
használatához 2020. július 21-től 2020. augusztus 31-ig, körülhatárolt vendéglátó terasz
elhelyezése céljából, azzal a kikötéssel, hogy a gyalogos forgalom számára 2 m szélességű szabad
járdafelületet biztosítani kell, valamint a terasz területén, vagy azzal határosan legalább méretének
10 %-át elérő nagyságú zöldfelület kerül kialakításra.

Felelős: Sáli Annamária bizottsági elnök
Határidő: azonnal

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottságának 111/2020. (VII.21.) VÜB határozata a KALDI BEER AND
PUB Kft. VII. kerület, Kertész u. 24-28. szám alatti épület előtti közterület használatára
vonatkozó kérelméről
(6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás)

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete
Városüzemeltetési Bizottsága úgy dönt, hogy a KALDI BEER AND PUB Kft. (székhely: 2367
Újhartyán, Pilisi u. 18.) KI/38014/2020/VI. számú kérelmére, részére a Budapest VII. kerület,
Kertész u. 24-28. szám alatti épület előtt 1 m x 8,6 m, azaz 9 m2 nagyságú közterület
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használatához, ott vendéglátó terasz elhelyezéséhez nem járul hozzá, tekintettel arra, hogy a
kérelmezett szélességű vendéglátó terasz elhelyezése esetén nem lenne biztosított a gyalogos
forgalom számára szükséges 2 m szélességű szabad járdafelület.

Felelős: Sáli Annamária bizottsági elnök
Határidő: azonnal

Sáli Annamária bizottsági elnök
Nincs több napirendi pontunk, úgyhogy köszönöm szépen mindenkinek a részvételt. További szép
napot!

Sáli Annamária
bizottsági elnök

Nagy Andrea
bizottsági tag

A jegyzőkönyvet készítette:
Nagyné Szánti Gabriella
Budapest, 2020. július 21.


